



PART 2 • 27-29 OCTOBER 2023
HONG KONG CONVENTION & EXHIBITION CENTRE

Online Submission of Form 1 網上呈交表格一

**Form 1 – Free Services: Booth Fascia Board / Fair Catalogue /
Go Green Promotion / Product Photo Promotion**
攤位招牌板 / 免費於場刊內登載公司資料 /
Go Green 推廣計劃 / 提供產品照片作免費宣傳

To save your time and help enhance accuracy, the Show Organiser has set up an online platform for exhibitors to submit this important form electronically.

Exhibitors just need to log on to the following online URL path and go through a few simple procedures to complete the submission.

為了讓參展商可更直接、省時和準確呈交表格一，主辦機構特別設計了一個網上呈交平台，閣下祇需登入下列網址及依循指示操作，在相關的網上表格輸入所需資料，即完成呈交程序。

<http://orderform.ifasttech.com/orderform/as2023/>

After logging on to the above URL path, please use the designated User Name and Password provided by the Show Organiser to access and complete the online submission.

閣下於登入以上網址後，請使用由主辦機構提供給貴公司的特定使用者名稱和密碼進入有關網上表格，並按指示完成呈交程序。

Should you have questions, please feel free to contact us.

如有任何查詢，歡迎聯絡我們。

Hong Kong Exhibitors 香港參展商

Ms. Catherine Fong 方少穎小姐 Tel 電話: (852) 2700 6780

Email 電郵: catherine.fong@comasia.com.hk

Mainland China Exhibitors 中國內地參展商

Mr. Dragon Fung 馮飛龍先生 Tel 電話: (86) 755 8369 1360

Email 電郵: dragon.fung@comasiacn.cn

Overseas Exhibitors 海外參展商

Mr. Eric Chan 陳少慧先生 Tel 電話: (852) 2700 6777

Email 電郵: eric.chan@comasia.com.hk



Form 1

PRODUCT PHOTOS for Free Publicity

提供產品照片 盡享免費宣傳

We can include your product photos in our press releases and buyer newsletters which will be sent out to influential publications and prospective buyers attending the show, and being posted on our show website.

Simply submit 3-5 product photos (in JPEG format) via the Online Submission Platform URL below by **15th September, 2023**.

大會為各參展商呈獻一項免費的「參展產品」宣傳服務：透過本展會的新聞發佈、貿易刊物上的特稿、給買家發送的宣傳函，以及在本展會的官方網站上展示及發放，讓貴公司的產品在展會正式開幕前率先曝光，盡享一個額外的宣傳機會。

敬請貴公司於 **2023 年 9 月 15 日或之前** 登入以下網址，把 **3-5 張 貴公司精選的產品照片** (註：必須為 JPEG 格式) 及相關資料上載至網上呈交平台。

<http://orderform.ifasttech.com/orderform/as2023/>

GO GREEN! Promotion

GO GREEN! 推廣計劃

To embrace the growing trend of global awareness of environmental protection and the surging demand for green products, we will continue with the special “GO GREEN! Promotion” scheme this October.

Exhibitors supplying eco-products or engaging in eco-friendly production are cordially invited to join the *FREE OF CHARGE* “GO GREEN! Promotion” scheme. To enroll, simply submit 3-5 GO GREEN product photos together with relevant information via the URL link below by **15th September, 2023**.

隨著全球消費者對環保越趨關注，市場對環保產品的需求殷切，能把產品環保化及愈早投入環保生產行列的廠商，定可率先建立市場優勢和掌握龐大的環保商機。

大會積極回應此大趨勢，在今年的展覽會中繼續推行“GO GREEN! 推廣計劃”，歡迎從事環保生產和經營環保產品的參展商參與其中，**費用全免**。

現誠邀貴公司於 **2023 年 9 月 15 日或之前** 登入以下網址，把 **3-5 張 貴公司精選的 GO GREEN 產品照片** 及相關資料上載至網上呈交平台。

<http://orderform.ifasttech.com/orderform/as2023/>